
Epidemiolog MUDr. Jiří Beran: “Nechme
společnost normálně žít a naučit ji žít s
koronavirem. Je špatné zasévat strach a
strašit lidi” (VIDEA CZ)
- CZ24 News | 3. února 2022

ČESKO: Profesor epidemiologie MUDr. Jiří Beran, CSc.si myslí, že přikazování k ničemu dobrému
nevede a každý si má vytvořit vlastní pravidla jak chce být chráněn.

Epidemiolog a vakcinolog Prof. MUDr. Jiří Beran, CSc. sdílí své bohaté zkušenosti, jak nejlépe
zvládat epidemie. Je potřeba věnovat pozornost rizikovým a nemocným pacientům a jednoduše
vysvětlovat lidem jaká jsou rizika onemocnění a vakcinace, aby si každý vytvořil vlastní pravidla jak
chce být chráněn. Přikazování k ničemu dobrému nevede.

„Je potřeba aby si každý vytvořil vlastní pravidla jak chce být chráněn … ,“říká Dr. Beran v
rozhovori pro projekt Inovace Republiky.

 

 

Viac vo videu:

 

Celý rozhovor:

 

 

Prof. MUDr. Jiří Beran, CSc. je český epidemiolog a vakcinolog. V dubnu 2002 se stal ředitelem a
vedoucím lékařem Centra očkování a cestovní medicíny v Hradci Králové. Založil a v letech
2002–2008 vedl obdobné centrum při Klinice infekčních nemocí Fakultní nemocnice v Hradci
Králové. V roce 2004 se stal vedoucím Samostatného výukového pracoviště tropické a cestovní
medicíny Institutu postgraduálního vzdělávání ve zdravotnictví v Praze.

 

Zdroj: YouTube Inovace Republiky
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